
 

ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΥ 

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 

1 Απριλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Tον Υπουργό Υγείας, κ. Αθανάσιο Πλεύρη. 

            Τον Υπουργό Εσωτερικών, κ. Μαυρουδή (Μάκη) Βορίδη.   

Θέμα: «Αίτημα υπαλλήλων στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης για εξαίρεσή τους από το Ν. 

4820/21.» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Πρόσφατα, έλαβα μία επιστολή από έναν υπάλληλο πληροφορικής και δύο 

διοικητικούς υπαλλήλους  που απασχολούνται στο τμήμα Προσωπικού και 

Οικονομικής Διαχείρισης του ΕΚΑΒ2 Θεσσαλονίκης, με αίτημα την εξαίρεσή τους από 

το Ν. 4820/21. Στην επιστολή τεκμηριωμένα αναφέρουν ότι βάσει των υπηρεσιών που 

παρέχουν, των προσόντων τους και των καθηκόντων τους δεν έχουν καμία επαφή με 

ασθενείς διότι στα ΕΚΑΒ2 Θεσσαλονίκης δεν διακομίζονται ασθενείς. Ειδικότερα, οι 

αρμοδιότητές τους αφορούν στη  διοικητική υποστήριξη, μισθοδοσία, λογιστήριο, 

πληροφορική, επιστήμη των υπολογιστών, λογισμικό, υποστήριξη ΤΠΕ κτλ.) 

Συγκεκριμένα, η επιστολή ακολούθως αναφέρει: 

“Είμαστε όλοι εργαζόμενοι στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης, από την έναρξη της καθημερινής 

απασχόλησης μας στις παραπάνω θέσεις εργασίας και της ανάληψης των σχετικών 

καθηκόντων: (1) δεν παρέχουμε εν τοις πράγματι και δεν προβλέπεται πουθενά να 

παρέχουμε πράξεις και εργασίες: υγειονομικές ή προνοσοκομειακές ή ιατρικές ή 

υγείας (εφεξής υπηρεσίες υγείας), προς ασθενείς, και ουδέποτε ήρθαμε σε επαφή με 

ασθενείς ή με σχετικό ιατρονοσηλευτικό υλικό και εξοπλισμό για να προσφέρουμε 

τέτοιες, (2) κατά τις ως άνω περιγραφόμενες ειδικότητες των θέσεων μας, 

υποχρεούμαστε να παράσχουμε (Π.Δ. 50/2001 και σχ.β) και εν τοις πράγμασι 

παρείχαμε μέχρι σήμερα, είτε διά ζώσης είτε εξ αποστάσεως (περίοδοι κυμάτων covid 

2021), υπηρεσίες και εργασίες, οι οποίες αφορούν τις ειδικότητες μας, της διοίκησης 

και της πληροφορικής (ενδεικτικά: διοικητική υποστήριξη, μισθοδοσία, λογιστήριο, 

πληροφορική, επιστήμη των υπολογιστών, λογισμικό, υποστήριξη ΤΠΕ κτλ.). 

Επιπρόσθετα ο πρώτος εξ ημών (Δημήτριος Πετρίδης) διορισθείς μέσω διαγωνισμού 

ΑΣΕΠ (ΦΕΚ 16/τ.ΑΣΕΠ/2017, ΠΡΟΚΉΡΥΞΗ 5Κ/2017), βάσει της περιγραφής του 

αντικειμένου μου, όπως αυτό προκηρύχθηκε, υποχρεούμαι να παράσχω: «υπηρεσίες 

αντίστοιχες του γνωστικού αντικειμένου της θέσης αρμοδιότητας μου, με στόχο τη 

διασφάλιση, παροχής υψηλής ποιότητας νοσοκομειακών υπηρεσιών», κατά τα 

προβλεπόμενα άλλωστε στην επαγγελματική – επιστημονική ειδικότητα μου 

(ΠΔ.44/2009 ΦΕΚ.58/τ.Α’/2009) και όχι τις παραπάνω υπηρεσίες υγείας αφού ούτε 

διαθέτω και ούτε μου ζητήθηκε ποτέ συναφές γνωστικό υπόβαθρο προκειμένου να 

διοριστώ. 

Εξάλλου στις εγκαταστάσεις του ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης στις οποίες εμείς εργαζόμαστε 

αποκλειστικά, (α) δεν διακομίζονται ποτέ ασθενείς και ούτε προσφέρονται υπηρεσίες 
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υγείας ή διενεργούνται ιατρικές πράξεις, (β) ως φυσικός χώρος δεν είναι μέσα σε 

υγειονομική δομή (νοσοκομείο, κέντρο υγείας κτλ.) η οποία προσφέρει υπηρεσίες σε 

ασθενείς ή έχει επαφή με αυτούς. Οι υπηρεσίες υγείας λαμβάνουν χώρα εκτός των 

εγκαταστάσεων του ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης από διασώστες – πληρώματα ασθενοφόρων 

και ιατρούς. 

Οι δε συνάδελφοι που λειτουργούν στις ίδιες συνθήκες με εμάς (ασκούν παρόμοια 

καθήκοντα διοίκησης και πληροφορικής, σε παρόμοιο φυσικό χώρο, με μηδενική 

επαφή με ασθενείς) και εργάζονται στις ΥΠΕ και στο Υπουργείο Υγείας κ.α., δεν έχουν 

τις υποχρεώσεις του ως άνω σχετικού α.  

Περαιτέρω, κατ’ αρ.66 «Αναστολή εξέτασης αιτήσεων προσωπικού στο πλαίσιο της 

κινητικότητας: Το πάσης φύσεως προσωπικό όλων ανεξαιρέτως των νοσηλευτικών 

ιδρυμάτων της ημεδαπής, συμπεριλαμβανομένων των νοσηλευτικών ιδρυμάτων 

εποπτείας του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων, του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας, καθώς και των στρατιωτικών νοσοκομείων, της Κεντρικής Υπηρεσίας του 

Υπουργείου Υγείας, καθώς και των λοιπών εποπτευόμενων φορέων του Υπουργείου 

Υγείας, εξαιρείται από τη συμμετοχή κύκλους κινητικότητας του Ενιαίου Συστήματος 

Κινητικότητας του Ν. 4440/2016 για όσο χρόνο διαρκεί η πανδημία του κορωνοϊού 

COVID-19 και για όσο χρόνο απαιτούνται τα έκτακτα μέτρα αντιμετώπισης της 

πανδημίας αυτής» (σχ.γ). 

Κατόπιν των ανωτέρω, είναι σαφές ότι δεν ανήκουμε στους υγειονομικούς και 

επομένως δεν εμπίπτουμε στις διατάξεις του Ν.4820/21, από τις οποίες όμως δεν 

έχουμε εξαιρεθεί. Αντιθέτως εξαιρούμαστε από το μέτρο της κινητικότητας, παρότι 

λόγω των καθηκόντων μας, δεν υπάρχει λόγος να στερηθούμε τη δυνατότητα να 

προσφέρουμε σε άλλο τομέα του Δημοσίου τις υπηρεσίες μας. 

Για όλους τους άνωθι λόγους, αιτούμαστε να εξαιρεθούμε από τις υποχρεώσεις του 

σχ.α όπως συμβαίνει άλλωστε σε υπαλλήλους διοικητικούς και πληροφορικής των ΥΠΕ 

και του Υπουργείου Υγείας κ.α. υπηρεσιών, και να μας επιτραπεί να εργαζόμαστε 

εφεξής αποκλειστικά εξ αποστάσεως στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης μέχρι ή/και να 

αποσπαστούμε σε θέση ιδίου αντικειμένου, σε άλλη υπηρεσία της ίδιας εδαφικής 

περιφέρειας, όπου ανήκουμε, και έχει ανάγκη από την παροχή των υπηρεσιών των 

ειδικοτήτων μας.”         

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

- Προτίθεστε να εξαιρεθούν από τις διατάξεις του Ν. 4820/21 οι ανωτέρω υπάλληλοι 

βάσει των αρμοδιοτήτων τους και των υπηρεσιών που παρέχουν ώστε να μην 

συντρέχει διακριτική εις βάρους τους μεταχείριση, όπως αντιστοίχως εξαιρούνται οι 

διοικητικοί υπάλληλοι και οι υπάλληλοι πληροφορικής που απασχολούνται στις ΥΠΕ 

και στο Υπουργείο Υγείας; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αγγελική Αδαμοπούλου 

Ανεξάρτητη Βουλευτής Α΄ Αθηνών 



 




